
Zápis č. 8/2022-2023 ze zasedání studentské rady konaného 10.3.2023

Zasedání vedl: Štěpán Bačinský
Přítomni: zástupci tříd a Dagmar Dvořáková
Nepřítomni: zástupci 4.A, 4.B, 1.B a sekundy

Zápis:

● Předseda poděkoval všem zúčastněným za akci Valentýnská pošta.
● Na Instagram studentské rady byl přidán Linktree s odkazy:

○ odkaz na stránky školy se zápisy z jednání,
○ odkaz na formulář ohledně návrhů a připomínek,
○ odkaz na aktuální ankety od studentské rady.

● Pracuje se na sdíleném Google kalendáři s akcemi, které se budou konat.
● Nové vybavení do posilovny bude zakoupeno po domluvě s ředitelkou školy ze

školního fondu.
● Vyjednává se s jídelnou nově zavedené časové omezení pro objednávání obědů,

aby to bylo přístupné alespoň o víkendech a o prázdninách.
● Žádosti o platební terminál v bufetu prozatím nebude vyhověno, je to drahé a jídelna

momentálně přednostně řeší nedostatek personálu.
● Předseda poděkoval sportovnímu výboru za basketbalový turnaj, který se konal ve

spolupráci s pp Fiedlerovou.
● Nadcházející akce:

○ 21.3. - Ponožkový den na podporu lidí s downovým syndromem,
○ 28.3. - Den učitelů: přesná podoba ještě bude zveřejněna.

● S vedením školy se řeší zavedení nástěnky na ztráty a nálezy, aby to bylo víc
přehledné, když se něco ztratí, a nebyla přeplněná hlavní nástěnka u tělocvičny.

● Členové studentské rady mají možnost se zúčastnit víkendu studentských
samospráv v datu 24.-26.3.

● Anketa ohledně akademie dopadla nerozhodně a s kulturním výborem bylo
dohodnuto, že nejspíš proběhne formou koncertu, o který se postará školní kapela, a
případní zájemci si mohou připravit nějaké vystoupení.

● Pracuje se na přednášce o Erasmu, aby se mezi studenty rozšířilo povědomí
o možnosti se zúčastnit.

● Byl vznesen návrh na přednášku o SOČ, kterou by zorganizoval některý z účastníků
a ostatním předal své drahocenné zkušenosti.

Zapsala: Jana Hodboďová


